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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad. Etatowy Członek Zarządu Powiatu pan Marek Panek imieniu Zarządu 
Powiatu Wejherowskiego wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 
zawarty na druku nr 297/04. Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 29 
obecnych radnych jednogłośnie przyjęło powyższy wniosek.  

W związku z brakiem dalszych uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie  
z następującym porządkiem obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

 otwarcie sesji, 
 stwierdzenie prawomocności obrad, 
 przedstawienie porządku obrad, 
 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informację na temat projektu jakościowego rozwoju oświaty ponadgimnazjalnej  

w powiecie wejherowskim. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2004 

r. – druk nr 295/04. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków budżetowych, które  

w 2004 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 297/04. 
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

zagospodarowania nieruchomości zabudowanych obiektami przychodni zdrowia - 
druk nr 264B/04. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym  
na 2005 r. – druk nr 289/04. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przejęcia w drodze darowizny 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Linia na rzecz Powiatu Wejherowskiego 
- druk nr 296/04.  

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie Statutu Powiatu Wejherowskiego 
– druk nr 288/04. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia zasad częściowego lub 
całkowitego zwalniania z opłat za pobyt dziecka lub osoby dorosłej w rodzinach 
zastępczych i placówkach opiekuńczo – wychowawczych - druk nr 292B/04. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do realizacji projektu „Podniesienie wiedzy i zainteresowania 
pracodawców o warunkach zatrudniania osób niepełnosprawnych” w ramach Działania 
1.4 Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwoju Zasobów Ludzkich oraz 
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przystąpienia Powiatu do ogłoszonego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych konkursu o dofinansowanie projektu – druk 294/04. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 
Starosty Wejherowskiego – druk nr 290/04. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Powiatu Wejherowskiego - druk nr 291/04. 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wnioski i oświadczenia radnych.  
18. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XXIV/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
3 grudnia 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- 6.12.2004r. wziął udział w uroczystości przekazania samochodów dla Komendy 

Powiatowej Policji w Wejherowie, 
- 10.12.2004 r. uczestniczył w uroczystej wigilii oddziału Wejherowskiego NSZZ 

„Solidarność”, która została zorganizowana w Starostwie Powiatowym, 
- 11.12.04 brał udział w obchodach 50-lecia Miasta Rumi „Muzyka Europejska nie zna 

granic” w wykonaniu Miejskiego chóru z Brodnicy „Canto Grazioso”, 
- 15.12.2004r. wziął udział w uroczystości pogrzebowej św.p. księdza Bogusława 

Żurawskiego – osoby wielce zasłużonej dla miasta i ziemi wejherowskiej, 
- 17.12.2004 na zaproszenie Rady Kombatantów i Osób Represjonowanych przy 

Staroście i Prezydencie Wejherowa uczestniczył w spotkaniu opłatkowym, 
- 20.12.2004 r. został zaproszony na VI koncert z cyklu Spotkania z Muzyką Kaszub  

pt. „Spièwóme kaszëbsczi kòlãde” w siedzibie Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki 
Kaszubsko – Pomorskiej w Wejherowie.  

 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Ponadto 
poinformował zebranych, że: 
- odbył się zjazd członków Zrzeszenia Kaszubsko – Pomorskiego, na którym wybrano 

nowego prezesa. Został nim Starosta Pucki pan Artur Jabłoński. Starosta Wejherowski 
złożył podziękowanie poprzedniemu prezesowi panu Brunonowi Synakowi,  

- 6 grudnia Starosta Wejherowski oraz zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji  
w Gdańsku Marek Łukasiewicz przekazali Komendantowi Powiatowemu Policji 
Cezaremu Tatarczukowi dwa samochody: Fiata Pandę i Skodę Octavię. Poświęcenia 
samochodów dokonał ks. dziekan Bogusław Żurawski,  

- 7 grudnia podpisane zostało porozumienie pomiędzy powiatem wejherowskim,  
a miastem Wejherowem w sprawie powierzenia Powiatowej i Miejskiej Bibliotece 
Publicznej im. Aleksandra Majkowskiego w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki 
publicznej dla powiatu wejherowskiego. Porozumienie sygnowali: starosta 
wejherowski Józef Reszke, wicestarosta Gabriela Lisius oraz prezydent Wejherowa 
Krzysztof Hildebrandt. Porozumienie finalizuje rozmowy w sprawie 
współfinansowania biblioteki przez powiat, po wypowiedzeniu przez radnych 
powiatowych wcześniejszej umowy pomiędzy powiatem, a miastem w tej sprawie, 
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- W dniu 9 grudnia br. w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku nastąpiło podpisanie 
umów pomiędzy Samorządem Województwa Pomorskiego, a Samorządem Powiatu 
odnośnie dofinansowania projektów „Stypendium Wyrównywania Szans 
Edukacyjnych Uczniów w Powiecie Wejherowskim” oraz „Stypendium 
Wyrównywania Szans Edukacyjnych Studentów w Powiecie Wejherowskim". 
Projekty te, zostały pozytywnie ocenione przez Komisję Oceny Projektów  
i zakwalifikowane do dofinansowania ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego oraz ze środków Budżetu Państwa w ramach Priorytetu 2 - Wzmocnienie 
rozwoju zasobów ludzkich w regionach- Działania 2.2 Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego – Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez 
pogramy stypendialne. Łącznie wsparciem stypendialnym zaplanowano objąć 824 
uczniów pochodzących z obszarów wiejskich powiatu wejherowskiego, uczących się 
w szkołach ponadgimnazjalnych kończących się maturą oraz 135 studentów z całego 
obszaru powiatu wejherowskiego, 

- 10 grudnia odbyły uroczystości z okazji II rocznicy działalności Warsztatów Terapii 
Zajęciowej. Tego dnia nastąpiło również przekazanie samochodu dla Zespołu 
Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie, 

- 15 grudnia miały miejsce uroczystości pogrzebowe ks. dziekana Bogusława 
Żurawskiego, 

- 16 grudnia odbyła się prezentacja projektu „Modernizacja ul. Dąbrowskiego  w Rumi” 
z udziałem Wicemarszałka Województwa Marka Biernackiego, natomiast 17 grudnia 
prezentacja projektu „Budowa Drogi powiatowej nr 1431G Niepoczołowice – 
Kamienica Królewska”, również z udziałem Wicemarszałka Województwa Marka 
Biernackiego. Zarząd Województwa Pomorskiego zaakceptował oba projekty i przyjął 
je do realizacji, 

- Powiat Wejherowski otrzymał dofinansowanie z Ministerstwa Edukacji: 
- 25.000 zł. z tytułu zdarzeń losowych, wniosek złożono na usunięcie awarii 

systemu przepompowni w ZSP nr 4 im. Jakuba Wejhera w Wejherowie, 
- 14.400 zł. na adaptację pomieszczeń – gabinety profilaktyczne, 
- o kwotę 336.127 zł. zwiększono subwencję na obsługę z tytułu wzrostu płac  

i wzrostu liczby uczniów,  
- 7.000 zł. na obsługę uczniów nauczanych indywidualnie,  
- 227.000 zł. przeznaczono z rezerwy ogólnej na pomoc społeczną.  

 
Starosta Wejherowski pan Józef Reszke wraz z panią Wicestarostą Gabrielą Lisius 

wręczyli podziękowanie panu Dariuszowi Szymerowskiemu Dyrektorowi Specjalnego 
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Nr 2 im. Janusza Korczaka za prowadzenie ośrodka. 
Od 1 stycznia 2005 r. OSW nie będzie już jednostką powiatową, ponieważ zgodnie  
z Uchwałą Rady Powiatu Wejherowskiego przekazany zostanie do Urzędu 
Wojewódzkiego.  
 
 
Ad.4. 

Informację na temat projektu jakościowego rozwoju oświaty ponadgimnazjalnej  
w powiecie wejherowskim (załącznik nr 4) przedstawia Wicestarosta Wejherowski pani 
Gabriela Lisius. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że w trakcie prezentacji projektu padło wiele 
słów lecz mało było treści. Po czym zadał pytanie, czy środki z Ekofunduszu pozyskano 
w I, czy w II kadencji Rady Powiatu Wejherowskiego. Był zainteresowany, czy według 
pani Wicestarosty wybudowanie sali gimnastycznej przy Zespole Szkół 
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Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi było sukcesem. W odpowiedzi pani Wicestarosta 
wyjaśniła, że środki z Ekofunduszu pozyskano zarówno w I, jak i w II kadencji Rady 
Powiatu Wejherowskiego. Odnośnie sali gimnastycznej przy ZSP nr 1 w Rumi 
powiedziała, że ulepszanie bazy sportowej szkół, remont, czy budowa nowych obiektów 
zawsze jest sukcesem.  

Radny Janusz Molak nie zgodził się ze swoim przedmówcą radnym Witoldem 
Reclafem, jego zdaniem informacja jest dobrze przygotowana.  

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czyna temat powyższej informacji wypowiedział 
się organ nadzoru pedagogicznego oraz czy były prowadzone konsultacje z dyrektorami 
szkół i związkami zawodowymi w szkołach. Pani Wicestarosta odpowiedziała,  
że w pierwszej kolejności informacja jest przedstawiana radnym. Nie ma jeszcze 
gotowego projektu, ponieważ musi go poprzedzić szereg rozmów i prac. Najpierw 
powstaje pomysł, potem wykonuje się prace przygotowawcze np. wprowadzanie 
doradztwa zawodowego do szkół, dopiero wówczas można przejść do pisania projektu. 
Dodała, że jakość w każdej jednostce należy badać w inny sposób, gdyż każda jednostka 
ma swoją specyfikę, a to wszystko powinno prowadzić do podnoszenia jakości 
oświatowej w powiecie.  

Radny Mirosław Odyniecki poprosił o wyjaśnienie zdania dotyczącego 
europejskiej edukacji, zawartego w przedstawionej informacji. Pani Wicestarosta 
powiedziała, że chodzi o umiejętność korzystania z posiadanej wiedzy, korzystania  
z książek, słowników. Wszelkie działania zmierzają do podwyższenia jakości placówek 
oświatowych.  

Radny Wiesław Szczygieł zadał pytanie, kiedy powstanie projekt, ile będzie 
kosztował oraz jakich efektów powiat się spodziewa. Pani Wicestarosta odparła,  
że na dzień dzisiejszy nikt nie jest w stanie powiedzieć kiedy ten projekt powstanie, 
będzie to proces długotrwały. Cały program badania jest na razie w fazie pomysłu. 
Efektów pracy z uczniem można się spodziewać po pięciu latach, nie szybciej. Celem jest 
dotarcie do szerokiego grona nauczycieli i uczniów. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że założenie są piękne, lecz w zderzeniu  
z rzeczywistością okaże się, że brakuje środków na ich realizację. Powiedział również, że 
omówiona informacja jest napisana językiem, który nie będzie przemawiał do szerokich 
mas odbiorców.  

Radny Janusz Zabłocki powiedział, że stworzenie projektu jest bardzo ważne  
i cieszy się z jego powstania. Ważne jest, że kładzie się nacisk na jeszcze lepsze 
wykształcenie uczniów, przygotowanie ich do znalezienia pracy, korzystania z wiedzy  
i umiejętnego radzenia sobie w życiu.  

Radny Janusz Molak powiedział, że jakość edukacji zostawała daleko z tyłu, 
jeszcze kilka lat temu poziom nauczania był niski. Radny pochwalił styl i język, jakim 
została napisana omawiana informacja.  

Radny Wiesław Sikora powiedział, że cieszy go fakt rozwijania się szkół. Dodał, 
że zmiany w szkolnictwie powinny być ewolucyjne, a nie rewolucyjne.  

Pani Wicestarosta podziękowała radnym za dyskusję na temat projektu 
jakościowego rozwoju oświaty ponadgimnazjalnej w powiecie wejherowskim.  

 
Ad.5. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na 2004 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska. Pani Skarbnik 
przedstawiła również autopoprawkę do projektu uchwały zgodnie z załącznikiem nr 5. 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Prorodzinnej oraz Komisję Edukacji. 

W głosowaniu wzięło udział 29 radnych. Uchwała została przyjęta zwykłą 
większością głosów (przy 2 głosach wstrzymujących się). 
 
Ad.6. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków 
budżetowych, które w 2004 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego przedstawiła 
Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów. 

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.7. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

zagospodarowania nieruchomości zabudowanych obiektami przychodni zdrowia 
przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa oraz Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

W głosowaniu wzięło udział 29 radnych. Uchwała została przyjęta zwykłą 
większością głosów (przy 6 głosach wstrzymujących się). 
 
Ad.8. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu 
finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  
i Kartograficznym na 2005 r. przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu 
Wejherowskiego pan Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa oraz Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.9.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przejęcia w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Linia na rzecz Powiatu 
Wejherowskiego przedstawił Etatowy Członek Zarządu Powiatu Wejherowskiego pan 
Marek Panek. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa.  

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.10.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie Statutu Powiatu 

Wejherowskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacyjnego pan Zbigniew 
Nowosadzki. Przedstawił również następujące autopoprawki do w/w projektu:  

- w pkt 2 ust.8 pojęcie sesja nadzwyczajna zastępuje się sesji zwołanej w trybie 
§11 ust.2 Statutu Powiatu. 
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- w §121w ust.5 zapis ustęp 3 stosuje się odpowiednio zastępuje się odpowiednim 
zastosowaniem ustępu 3, 

-  w §12³ ust.2 zamiast słowa załatwianiu będzie załatwieniu, 
- w §126  zamiast w takim wypadku stosuje się  § 121 – 124  będzie  w trybie 

określonym w § 121 – 124  
 

 Radny Mirosław Odyniecki zastanawiał się, czy Komisja Rewizyjna jest 
kompetentna do rozwiązywania wszelkich skarg, które wpływają do Starostwa. 
Powiedział, że lepiej, gdyby sprawy rozpatrywała komisja merytorycznie odpowiadająca 
problemowi. Zapytał, czy istnieje możliwość oddalenia skargi lub jej nie rozpatrzenia 
przez Komisję Rewizyjną. W odpowiedzi Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 
powiedział, że jeżeli Rada Powiatu nie jest właściwa do rozpatrzenia skargi lub zachodzą 
okoliczności, o których mowa w art. 233 – 236 kodeksu postępowania administracyjnego, 
Przewodniczący Rady niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie siedmiu dni, 
przekazuje skargę właściwemu organowi, bez nadawania jej dalszego biegu, o czym 
zawiadamia wnoszącego skargę. Komisja Rewizyjna może również zaczerpnąć opinii 
innych komisji.  
 Radny Janusz Zabłocki powiedział, że Komisja Rewizyjna ma prawo zatrudnić 
biegłego, bądź skierować daną sprawę do innej komisji. Przewodniczący obligatoryjnie 
kieruje sprawę do komisji Rewizyjnej.  Radny Marek Labuda zgodził się z wypowiedzią 
przedmówcy.  

Radny Wacław Seweryn zapytał, czy wszystkie skargi, te zasadne i bezzasadne, 
muszą być kierowane do Komisji Rewizyjnej, czy wstępną selekcję może przeprowadzić 
Przewodniczący Rady. Naczelnik Wydziału Organizacyjnego powiedział, że należy 
postępować ściśle z wyznaczonymi procedurami.  

W głosowaniu wzięło udział 29 radnych. Uchwała została przyjęta zwykłą 
większością głosów (przy 1 głosie wstrzymującym się). 
 
Ad.11. 

 Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia zasad 
częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat za pobyt dziecka lub osoby dorosłej  
w rodzinach zastępczych i placówkach opiekuńczo – wychowawczych przedstawiła 
Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela Lisius. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

W głosowaniu wzięło udział 29 radnych. Uchwała została przyjęta zwykłą 
większością głosów (przy 1 głosie wstrzymującym się). 

 
Ad.12.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do realizacji projektu „Podniesienie wiedzy i zainteresowania 
pracodawców o warunkach zatrudniania osób niepełnosprawnych” w ramach Działania 
1.4 Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwoju Zasobów Ludzkich oraz przystąpienia 
Powiatu do ogłoszonego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych konkursu o dofinansowanie projektu przedstawiła Wicestarosta 
Wejherowski pani Gabriela Lisius. 

Radny Witold Reclaf zadał pytanie, ilu osób dotyczy ten projekt, do kogo jest 
skierowany oraz jaki jest czas realizacji projektu. Zapytał również, czy program dotyczy 
osób niepełnosprawnych ruchowo, umysłowo, czy jednych i drugich. W odpowiedzi 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie pani Genowefa Małyszko 
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powiedziała, że program dotyczy osób o umiarkowanym i znacznym stopniu 
niepełnosprawności, a skierowany jest do pracodawców. Dyrektor PCPR zaznaczyła,  
że program ten nie jest skierowany do zakładów pracy chronionej. Będzie obowiązywał 
do 2008 roku. Zauważyła jednak, że jest duże niedoinformowanie wśród właścicieli 
zakładów pracy, nie ma chętnych do tworzenia takich stanowisk. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 

Ad.13.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działanie Starosty Wejherowskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
pan Wacław Seweryn. 

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.14.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia planu 
pracy Rady Powiatu Wejherowskiego wraz z autopoprawkami przedstawił 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego pan Kazimierz Bistroń.  

Powyższą uchwałę 29 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
 
Ad.15.  

W punkcie przeznaczonym na dyskusję nad sprawozdaniem Zarządu z prac między 
sesjami jako pierwszy głos zabrał radny Marek Labuda. Był zainteresowany terminem 
rozstrzygnięcia przetargu i datą rozpoczęcia budowy sali gimnastycznej przy Zespole 
Szkół w Redzie. Starosta Wejherowski odpowiedział, że przetarg został rozstrzygnięty, 
wpłynęły cztery oferty. Najniższą cenę zaoferowała firma Inwest – bud, w wysokości 
1.570.000 zł.  

Radny Witold Reclaf był zainteresowany, czy jest to firma miejscowa oraz czy 
wykonywała podobne prace na terenie Powiatu Wejherowskiego, Puckiego bądź  
w Trójmieście. Był zainteresowany, która oferta była najdroższa.   

Radny Krzysztof Krzemiński powiedział, że wpłynęły cztery oferty. Najlepszą 
ofertę przedstawiła firma Inwest – Bud. Na posiedzeniu Zarządu Powiatu 
Wejherowskiego w dniu 28.12.2004 r. zatwierdzono wynik przetargu, natomiast  
na początku roku nastąpi podpisanie umowy na wykonanie prac. Od 1997 roku firma  
ta działa na lokalnym rynku. W swoim dorobku mają obiekty kubaturowe. Najbliższa 
wybudowana przez wspomnianą firmę szkoła mieści się w Gdyni. Firma działała również 
jako podwykonawca dla firmy LW sp. z o.o. Dodał również, że najdroższą ofertę złożyła 
firma Elwos z Miechucina na kwotę 1.850.000 zł. Powiedział, że graniczny termin 
zakończenia inwestycji to 31.03 2006 r. lecz uściślił, że wiele zależy od możliwości 
finansowych powiatu.  
 
Ad.16.  

W punkcie: interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał radny 
Marek Klas. Przypomniał, że podczas XXIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego złożył 
interpelację odnośnie nocnej stacjonarnej i wyjazdowej opieki zdrowotnej. Powiedział,  
że w odpowiedzi Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 
zaprosił na dzisiejszą sesję przedstawicieli firmy Falck Medycyna, którzy zapoznają 
radnych z nowymi zasadami funkcjonowania pogotowia.  
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Radny Mirosław Odyniecki poruszył kwestię udostępniania projektów protokołów 
z sesji Rady Powiatu. Zaproponował ustalenie zasad odnośnie udostępniania projektów  
i umożliwienie przesyłania ich radnym również drogą elektroniczną.       

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że do tej pory nikt z radnych nie 
zgłaszał nieprawidłowości związanych z przekazywaniem przez Biuro Rady informacji. 
Powiedział, że istnieje potrzeba ustalenia takich zasad.  

 
Ad.17.  
  W punkcie przeznaczonym na wnioski i oświadczenia radnych jako pierwszy głos 
zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej pan Piotr 
Pelcer. Powiedział, że przeprowadzono szereg spotkań z udziałem lekarzy, kierowników 
zakładów opieki zdrowotnej, z przedstawicielami Narodowego Funduszu Zdrowia 
Pomorskiego Oddziału Wojewódzkiego. Efektem tych rozmów jest zaproszenie 
ogólnopolskiej firmy medycznej Falck Medycyna do prowadzenia opieki ambulatoryjnej 
nocnej i usług transportowych na terenie Powiatu Wejherowskiego. Pacjenci będą mogli 
korzystać z usług ambulatoryjnych w godzinach wieczornych i nocnych w dotychczasowej 
siedzibie pogotowia przy ulicy Chopina.  
  Prezes Falck Medycyna pani Katarzyna Czajka powiedziała, że firma działa  
na polskim rynku od 1991 roku, zatrudniając łącznie 1850 pracowników. Na terenie Polski 
od kilku lat współpracuje z wieloma szpitalami. Realizuje również własne kontrakty 
zawarte z Narodowym Funduszem Zdrowia.  
  Radny Mirosław Odyniecki zadał pytanie, czy pracownicy dawnego pogotowia 
ratunkowego znajdą zatrudnienie w firmie Falck. W odpowiedzi Dyrektor Falck 
Medycyna wyjaśnił, że w firnie zostanie zatrudnione 90% personelu pogotowia, natomiast 
pozostałe 10% przejmie szpital.  
 
Ad.18. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XXV 
Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informacja na temat projektu jakościowego rozwoju oświaty ponadgimnazjalnej w powiecie wejherowskim. 
5. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2004 r. 

 
 
Posiedzeniu przewodniczył 

 
 
 
 
Protokołowała: Lucyna Gafka 

 


